
RADA POWIATU

Protokol iir 8/2015
z posiedzenia Komisji Edukacji i Kultury Rady Powiatu

w K^trzynie z dnia 14 kwietnia 2015 r., godz. 07.30

Ad. pkt 1
Otwarcie posiedzenia

Obecnych 8 czlonkow Komisji, zgodnie z zalaczona lista obecnosci, stanowiaca zal.
nr 1 do protokolu. Nieobecny Wicestarosta Slawomir Jarosik. Posiedzenie Komisji Edukacji
i Kultury Rady Powiatu w Ketrzynie prowadzita Przewodniczaca Komisji Aneta Pietrzyk-
Hornicka, ktora powitala wszystkich zebranych, stwierdzila prawomocnosc obrad oraz
przedstawila zaproponowany porzadek posiedzenia:

Przewidziany porzadek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocnosci obrad.
2. Przyjecie porzadku dziennego posiedzenia.
3. Analiza zatrudnienia w placowkach oswiatowych.
4. Informacja o kierunkach ksztatcenia w roku szkolnym 2015/2016 oraz perspektywach

naboru do szkol ponadgimnazjalnych.
5. Zaopiniowanie projektow uchwal Rady Powiatu przewidzianych do podjecia na VIII sesji

Rady Powiatu w dniu 15 kwietnia 2015 roku w sprawach:
a) nadania Statutu Szpitala Powiatowego w Ketrzynie;
b) zatwierdzenia Regulaminu Rady Spolecznej Szpitala Powiatowego w Ketrzynie.
c) powolania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko

dyrektora Szpitala Powiatowego w Ketrzynie;
d) powolania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko

zastepcy dyrektora ds. lecznictwa Szpitala Powiatowego w Ketrzynie;
e) powolania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na stanowisko

zastepcy dyrektora ds. lecznictwa Zespolu Opieki Zdrowotnej w Reszlu;
f) uchwalenia Statutu Powiatu Ketrzynskiego;
g) utworzenia samorzadowej jednostki organizacyjnej ,,Centrum Uslug Wspolnych

Powiatu
Ketrzynskiego" oraz nadaniajej statutu;

h) o zmianie Uchwaly Nr VII/63/2015 Rady Powiatu w Ketrzynie z dnia 25 marca 2015
r. w sprawie zmian w budzecie powiatu na rok 2015;

i) zmiany Uchwaly Nr IV/40/2015 Rady Powiatu w Ketrzynie z dnia 26 stycznia 2015 r.
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Ketrzynskiego na
lata 2015-2025;

j) zmiany w budzecie powiatu na rok 2015.
6. Sprawy rozne, zapytania i wolne wnioski.
7. Przyjecie Protokolu z posiedzenia wyjazdowego Komisji w dniu 17 marca 2015 r. oraz

posiedzenia w dniu 24 marca 2015 r.
8. Zamkniecie posiedzenia.



Ad. pkt 2
Przyj^cie porz^dku dziennego posiedzenia

Porzadek zostal przyjety bez uwag.

Ad. pkt 3
Analiza zatrudnienia w placowkach oswiatowych

Wtrakcie realizacji punktu na obrady przybyl radny Dariusz PoplawskL

Informacje przedstawit Dyrektor Powiatowego Zespolu Ekonomiczno-
Administracyjnego Szkol Krzysztof Krupienik. Informacja stanowi zatqcznik nr 2 do
protokolu.

Dyrektor stwierdzil, ze najtrudniejsza sytuacja jest w Zespole Szkol im. M. Rataja
w Reszlu. Radna Stefania Siewruk-Welens dlaczego tak sie dzieje. Dyrektor wyjasnil, ze
w obecnym roku szkolnym uczniowie ostatniej klasy liceum koncza nauke
i najprawdopodobniej w nastepnym roku szkolnym nie bedzie naboru do liceum.
Przewodnicz^ca zapytala ile klas odchodzi. Dyrektor w odpowiedzi poinformowal, ze sa to
cztery klasy.

Radny Andrzej Sobczak zapytal ilu uczniow liczy srednio kazda klasa. Dyrektor
powiedzial, ze w liceum jest 24-26 uczniow, natomiast w technikach na poczatku nauki
w klasach jest ok. 24 uczniow, jednak nauke kohczy srednio 14-16 uczniow.

Radna Stefania Siewruk-Welens powiedziala, ze warto byloby sie zastanowic nad
utworzeniem szkoly zawodowej, co bylo by szansa na dalsza^ edukacje uczniow, ktorzy nie
radza sobie z poziomem nauczania w liceum czy technikum.

Radny Alicja Kamiriska stwierdzila, ze wielu pracownikow zatrudnionych jest
w Powiatowym Centrum Edukacyjnym. Dyrektor Krzysztof Krupienik wyjasnil, ze wynika to
z faktu, iz 7 osob zatrudnionych jest w ramach funkcjonowania basenu przy szkole.

Radny Michal Krasinski wniost uwage, ze w Zespole Szkol im. M. Rataja w Reszlu
zaplanowana jest taka ilosc oddzialow, po to zeby nie zmniejszyla sie ilosc etatow. Kiedy
bowiem zmniejszy sie ich liczba, dyrektor szkoly moze stracic prace.

Radny Andrzej Sobczak przedstawil pomysl, ktory mogtby bye dobrym rozwiazaniem
do pozyskiwania uczniow w Reszlu. Stwierdzil, ze mozna byloby utworzyc kierunek
opiekunki. Jego zdaniem taki zawod jest bardzo potrzebny. Tym bardziej, ze w Reszlu
funkcjonuje Zespol Opieki Zdrowotnej, gdzie uczniowie mogliby odbywac praktyke,
a w przyszlosci mice szanse na prace.

Radny Dariusz Poplawski zapytat na jakim sprzecie informatycznym uczniowie
technikum informatycznego w Zespole Szkol w Reszlu pracuj^. Dodal, ze sprzet, ktory
obecnie sie tarn znajduje, jest tak stary, ze nie nadaje si? juz do tego, by stuzyl uczniom
w nauce. Dyrektor Krzysztof Krupienik poinformowal, ze w ramach projektu ,,Praktyka czyni
Mistrza" przekazano szkole sprzet informatyczny, w tym 40 laptopow. Ponadto przedstawil
protokol przekazania pomocy naukowych dla szkoly, ktory stanowi zal. nr 3 do protokotu.
Komisja zgodnie stwierdzila, ze podczas posiedzenia wyjazdowego komisji w Zespole Szkol
dyrekcja nie wspomniala o laptopach. W zwiazku z czym Komisja wypracowala wniosek do
Dyrektora Zespolu Szkol im. M. Rataja w Reszlu z prosbq o pisemnq informacjq dotyczqcq
laptopow, ktore zostaty przekazane szkole w ramach projektu unijnego ,,Praktyka czyni
Mistrza": ilosc przekazanych laptopow, data przekazania, miejsce, gdzie sie obecnie
znajdujq, eel, dojakiego sluzq. (zal. nr 4 do protokolu)

Na koniec radna Stefania Siewruk-Welens powiedziala, ze skoro wszyscy sa za tym,
ze Zespol Szkot im. M. Rataja w Reszlu dalej funkcjonowal, nalezatoby szkole dofinansowac.



Ad. pkt 4
Informacja o kierunkach ksztatcenia w roku szkolnym 2015/2016 oraz

perspektywach naboru do szkol ponadgimnazjalnych

Informacj^ przedstawil Dyrektor Powiatowego Zespolu Ekonomiczno-
Administracyjnego Szkol Krzysztof Krupienik. Informacja stanowi zaiqcznik nr 5 do
protokolu.

Radny Andrzej Sobczak zapytal, jak cz?sto w poprzedniej kadencji odbywaty si?
spotkania z dyrektorami szkol prowadzonych przez powiat, a jak odbywa si? to teraz.
Dyrektor odpowiedzial, ze uprzednio spotkania odbywaly si? raz w miesiqcu, natomiast za
obecnej kadencji odbylo si? jedno spotkanie z Wicestarostq.

Komisja wypracowala wniosek do Dyrektora Zespolu Ekonomiczno-
Administracyjnego Szkol z prosbq o rozwazenie mozliwosci dokonania zmian w projekcie
organizacji szkol na rok szkolny 2015/2016 polegajqcych na realnym dostosowaniu liczby
uczniow zainteresowanych podjeciem ksztalcenia w szkolach, ktorych organem prowadzqcym
jest Powiat Ketrzynsfci ze szczegolnym uwzglednieniem Zespolu Szkol im. M. Rataja w Reszlu.
(zal. nr 6 do protokolu)

Ponadto Komisja wypracowala wniosek do Zarzqdu Powiatu o rozwazenie mozliwosci
podwyzszenia wysokosci dodatkow funkcyjnych i motywacyjnych dyrektorom szkol
powiatowych. (zal nr 7 do protokolu)

Ad. pkt 5
Zaopiniowanie projektow uchwat Rady Powiatu przewidzianych do podjecia na

VIII sesji Rady Powiatu w dniu 15 kwietnia 2015 roku

Komisja Edukacji i Kultury Rady Powiatu w K?trzynie zapoznata si? z nast?puj^cymi
projektami uchwai, przewidzianymi do podj?cia na VIII sesji Rady Powiatu w sprawach:

a) nadania Statutu Szpitala Powiatowego w K^trzynie - radna Alina Janiszewska
stwierdzila, ze w zwi^zku z tym, ze Radzie Powiatu i Zarz^dowi Powiatu zalezy na
poprawie sytuacji szpitala, eel zawarty w statucie powinien bye bardziej rozwini?ty.
Zaproponowala nowy zapis. Na posiedzenie Komisji zostal zaproszony pracownik
opracowujqcy statut celem wyjasnienia z czego wynika eel i czy mozna go zmienic.
Wyjasnit on, ze statut pisany jest w oparciu o ustaw? o dziatalnosci o lecznictwie.
Jednakze, jesli czlonkowie Komisji zycza. sobie zmian? celu, moga^ to zglosic na sesji.
W zwi^zku z czym Komisja wypracowala poprawk? do projektu uchwaly w sprawie
nadania statutu Szpitala Powiatowego w K?trzynie polegajqca, na zmianie
w zal^czniku § 4 nadaj^c mu brzmienie: ,,Glownym celem Szpitala jest podejmowanie
dzialan na rzecz ochrony oraz poprawy stanu zdrowia ludnosci poprzez
organizowanie i prowadzenie dzialalnosci leczniczej, profilaktycznej i rehabilitacyjnej
oraz stale podnoszenie uslug oraz propagowanie zachowan prozdrowotnych
i przestrzegania praw pacjenta zawartych w obowiqzujqcych przepisach. "
Ponadto Komisja wnosi rowniez o rozwazenie mozliwosci swiadczenia przez Szpital
Powiatowy w K?trzynie opieki psychologicznej pacjentom szpitala. (zal. nr 8)
Nast?pnie radna Alina Janiszewska zapytala dlaczego w statucie nie ma zapisow
odnosnie doskonalenia kadry medycznej. Pracownik merytoryczny wyjasnil, ze zapis
taki znajduje si? w Regulaminie pracy Szpitala Powiatowego w K?trzynie, tak wi?c
nie widzi potrzeby, aby powielac go w statucie.
Komisja jednoglosnie 8 glosami ,,za" pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly.



b) zatwierdzenia Regulaminu Rady Spolecznej Szpitala Powiatowego w Ketrzynie -
Komisja jednoglosnie 8 gtosami ,,za" pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly;

c) powolania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na
stanowisko dyrektora Szpitala Powiatowego w Ketrzynie - Komisja jednoglosnie
8 glosami ,,za" pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly pod wzgledem tresci.
Jednoczesnie decydujac, ze sklad komisji konkursowej zostanie wybrany na sesji;

d) powolania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na
stanowisko zast^pcy dyrektora ds. lecznictwa Szpitala Powiatowego w Ketrzynie
- Komisja jednoglosnie 8 glosami ,,za" pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly pod
wzgledem tresci. Jednoczesnie decydujac, ze sklad komisji konkursowej zostanie
wybrany na sesji;

e) powolania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na
stanowisko zast^pcy dyrektora ds. lecznictwa Zespolu Opieki Zdrowotnej w
Reszlu - Komisja jednoglosnie 8 glosami ,,za" pozytywnie zaopiniowala projekt
uchwaly pod wzgledem tresci. Jednoczesnie decydujac, ze sklad komisji konkursowej
zostanie wybrany na sesji;

f) uchwalenia Statutu Powiatu Ke_trzyriskiego - Komisja jednoglosnie 8 glosami ,,za"
pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly;

g) utworzenia samorzgdowej jednostki organizacyjnej ,,Centrum Uslug Wspolnych
Powiatu Ketrzynskiego" oraz nadania jej statutu - uchwale przedstawil Sekretarz
Powiatu Bogdan Krajewski. Wyjasnil, ze najwieksz^ zmiany jest likwidacja Zespolu
Ekonomiczno-Administracyjnego Szkol celem zmniejszenia zatrudnienia. Radna
Stefania Siewruk-Welens zapytata czemu ma to sluzyc. Sekretarz powiedzial, ze
sluzyc ma poprawie funkcjonowama starostwa. Nastepnie radny Andrzej Sobczak
powiedzial, ze centrum polaczy wszystkie szkoty ponadgimnazjalne w powiecie oraz
domy dziecka, a 3 budynki na ul. Pocztowej w Ketrzynie bed^ w trwalym zarzadzie
podlegajacym pod centrum.
Radny Jarosiaw Pieniak zapytal czy w zwiazku z utworzeniem Centrum tylko
Powiatowy Zespol Ekonomiczno-Administracyjny Szkol zostanie zlikwidowany.
Odpowiedz Sekretarza byla pozytywna.
Komisja 7 gtosami ,,za" i 1 ,,wstrzymujacym sie" pozytywnie zaopiniowala projekt
uchwaly.

h) o zmianie Uchwaly Nr VII/63/2015 Rady Powiatu w Ketrzynie z dnia 25 in area
2015 r. w sprawie zmian w budzecie powiatu na rok 2015 - Komisja jednoglosnie
8 glosami ,,za" pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly;

i) zmiany Uchwahy Nr IV/40/2015 Rady Powiatu w Ketrzynie z dnia 26 stycznia
2015 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu
K^trzynskiego na lata 2015-2025 - Komisja jednoglosnie 8 glosami ,,za" pozytywnie
zaopiniowata projekt uchwaly;

j) zmiany w budzecie powiatu na rok 2015 - Komisja jednoglosnie 8 glosami ,,za"
pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly.

Ad. pkt 6
Sprawy rozne, zapytania i wolne wnioski

Radny Andrzej Sobczak poruszyl temat pol^czenia powiatowej biblioteki z miejska^
Stwierdzil, ze przez to czesc ksiegozbioru zostanie zniszczona.

Radna Stefania Siewruk-Welens zapytala Przewodnicz^cq czy bylaby mozliwosc
ustaienia stalej godziny i dnia posiedzenia komisji. Przewodniczaca poinformowala, ze nie
mozna tego ustalic, poniewaz zdarzaj^ sie sytuacje niezalezna od niej, kiedy takie ustalenie
nie mialoby racji bytu.



Nastepnie poruszono temat Szpitala Powiatowego w Ketrzynie. Radna Alicja
Kaminska powiedziaJa, ze sytuacja w szpitalu jest tragiczna, caly czas poszukiwani sa lekarze
do pracy w nim. Radny Andrzej Sobczak poinformowal, ze oszczednosci flnansowe
w szpitalu wynikaj^ z okrojonej administracji. Ponadto sa braki w dokumentacji medycznej,
nie funkcjonuje system elektroniczny, wszystko do tej pory pracowalo na styk. Dodat, ze
nabor lekarzy powinien zostac rozpoczety juz w styczniu br.

Radny Michat Krasinski stwierdzil, ze 53 proby zrzucenia winy za zla sytuacje
w szpitalu na obecny Zarzad Powiatu, z czym sie nie zgadza. Uwaza, ze nalezy oddzielic
gruba kreskq to co byto do tej pory i zaczac to naprawiac. Dodal, ze audyt zewnetrzny, ktory
jest przeprowadzany w szpitalu ukaze cala prawde, a jego wyniki nalezy podac do publicznej
wiadomosci.

Nastepnie Przewodniczaca Komisji poruszyla temat stolowek w szkolach
ponadgimnazjalnych. Komisja zastanawiata si? czy stotowki funkcjonuj^ i w jakich szkoiach.
W zwiazku z czym Komisja wypracowata wniosek do Dyrektora Powiatowego Zespolu
Ekonomiczno-Administracyjnego Szkol z prosbq o pisemnq informacjq, w ktorych szkolach
powiatowychfunkcjonujq stotowki. (zal nr 9 do protokolu).

Radna Alicja Kaminska poinformowala obecnych, ze Zarzad Powiatu podja} uchwaiy
dotyczace opracowania strategii oswiatowej dla Powiatu Ketrzynskiego, powolujac do tego
zespol strategiczny i zespol steruj^cy. Radni byli zaskoczeni ta informacja, Wyjasnila, ze
zostat ogloszony przetarg na opracowanie dokumentacji, ktory wygrala Fundacja Rozwoju
Dzieci im. Komenskiego, a swoja usluge wycenila na 12 tys. zt. Podniosty sie gtosy
watpliwosci, dlaczego opracowanie ma zostac zlecone zewnetrznej firmie, skoro powohije sie
zespoly robocze. Komisja jednoglosnie stwierdzila, ze temat ten nalezy jeszcze
przedyskutowac z udzialem Wicestarosty celem wyjasnienia.

Ad. pkt 7
Przyj^cie protokolow

Komisja jednoglosnie 8 glosami ,,za" przyjela Protokol z posiedzenia wyjazdowego Komisji
w dniu 17 marca 2015 r.

Komisja jednogfosnie 8 gtosami ,,za" przyjela Protokol Nr 7/2015 z posiedzenia Komisji
w dniu 24 marca 2015 r.

Ad. pkt 8
Zamkni^cie posiedzenia

Wobec wyczerpania porzadku dziennego, posiedzenie Komisji Edukacji i Kultury
Rady Powiatu w Ketrzynie zostalo zakohczone o godz. 09.30.

Protokolowala:

Dagmara

PRZEWODNICZACA
Komisji Edukacji i Kultury
Rady Powiatu w K$$rzynie

Aneta Pietrzyk-Hornicka


